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Vi var på invigning av hotell Malmen och hade jättetrevligt. 

Malmen har verkligen blivit snyggt med en nyrenoverad 

restaurang, cocktailbar & Hotellbar. Där finns nu även en 

livescen som kommer bjuda på många fantastiska artister. Men 

inget mingel utan att vi frågar ut kändisar och gäster om vad de 

använder för hårprodukter, hårtips och annat kul. Vi ställde 

bland annat våra hårfrågor till  Mark Levengood, Jennifer Brown 

och Alexandra Dahlström. För mer hårinspiration, se video här. 

Alexandra Dahlström 

Hur har du tänkt med ditt hår? 

Jag har tvättat det, det är allt. 

Färgar du ditt hår? 

Ja, jag är väldigt flexibel i mina färger. 

Jag har haft åtskilliga flörtar med riktigt 

mörka toner men jag tror blond är det bästa 

för äkta blondiner. 

Hur ofta tvättar du ditt hår? 

Varannan, var tredje dag. 

Vilket shampoo använder du? 

Loréal eller TiGi. 

Inpackning? 

Ja, varje gång jag tvättar mitt hår. Jag 

använder Kérastase. 

Använder du hårspray?  

Ja, jag använder Elnett, men det viktigaste 
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för ett få ett snyggt hår är att skaffa dig 

en bra frisör. Min heter Stefan Bengtsson 

och finns i Göteborg. 

Stilikon? 

Debbie Harry. 

Vem skulle du vilja raka av håret på? 

Alla med utväxta popfrillor. 

 

 


